
2023-02-28
Kl. 19.00 i Nr. 39 hos Morten Dalgaard.

Agenda
1. Godkendelse af dagsorden og referat

Godkendt

2. Opsamling på tidligere punkter

Vedtægtsændring - godkendt af kommunen.

Skiltning har afventet 1. etape af Skanlux byggeriet. Morten kontakter Kent (politiet) og får
vurdering af om der skal være skiltning og evt. hvilken (fælles sti eller cykelsti).

Skraldespande langs overfladebassin afventer Skanlux byggeriet, fordi der pt. ikke er plads.
Vi følger op igen, når der er plads til at sætte disse skraldespande op jævnfør aftale med
Gitte fra kommunen.

Der er intet nyt om åen - den er fin efter beskæring. Hvis der bliver udfordringer har Erling
dialogen med Gitte fra kommunen.

Der er pt. ingen, der har henvendt angående vejfest - puljen kr. 1.000,- er stadig til at ansøge
om hos gennem kassereren Erling.

Skanlux byggeriet er fin og er vi tilfredse med resultatet til området, som vi er taknemmelig
for, at der er lyttet til beboer ønsker.

3. Generalforsamling - planlægning
27. marts kl. 19.00 på Nordbyskolen.
Morten D. kontakter skolen om der er ledig i Aulaen, laver indbydelse og omdeler i
postkasser samt skriver på Facebook.
Erling henter nøglen.
I år afholdes arrangementet med øl og vand som Morten H. indkøber.

Morten H. (modtager genvalg) & Jakob J. & Kenneth er på valg.

4. Økonomi

Regnskabet er udarbejdet og revideret. Morten D. scanner og kopierer til omdeling.
Alle kontingenter er inddraget. Negativt bankrenter fjernes i 2023.
Bankkonto: 38.221,59 ultimo 2022.
Bankkonto d.d. er: 36.387,59



Bestyrelsen indstiller til godkendelse af regnskabet og budget for 2023 samt at kontingentet
fastholdelse på kr. 300 pr. år, hvilket besluttes endeligt på generalforsamlingen.

5. Eventuelt
CVR nummer er ophørt og da det kun blev oprettet til lokalebooking i forbindelse med
generalforsamling, og ikke længere bruges aktivt i foreningen, gøres der ikke yderligere.

Åen mangler gelænder ved overgangen og jævnfør aktiv situation fra Maribo hvor en mand
er druknet, vil vi kontakte kommunen med henblik på at undersøge mulighederne for at få
gelænder opsat mellem stien og åen. Erling kontakter Gitte fra kommunen.

Bangebrovej mangler belysning og med den store mængde trafik og forventning om øget
trafik som følge af Skanlux byggeriet og evt. lukning ved Kraghave Møllevej jævnfør
vejdirektoratets planer. I mørke er det pt. svært at se gående ved vejen samt passagerer
som venter på bussen.


